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Abstract

Students moving from rural to the city to stuatyuniversity change some of their values to
negative behaviour, as a consequence of living mew environment ( university campus) and in
direct contact with some professors and univeesitployees.

Students said that they changed their behaviourastitdde to adapt to the new environment
they're living in, the test applied that the chatgeards negative values represents 73% of students
(sample 627), and that the difference is for tiuelsnts with negative tendencies ; knowing to tloe fa
that they have been influenced by university dr@ddampus where they live (employees, professors) .

Operative word : values change, students, rural areas, citytipesj negativ value

Résumé

Les étudiants venant de la campagne vers la vibler suivre leurs études universitaires
changent certaines de leurs valeurs positives lenngnégatives, en vivant dans les nouveaux miilieu
(cités universitaires) et en contact directe awstains enseignants et fonctionnaires. Les étusliamit
précisé gu'ils ont changé leur conduite et compoeta selon les nouvelles situations dans lesquelles
ils vivent. Le test appliqué révéle que le changamers des valeurs négatives représente 73 % des
étudiants (échantillons 627), que la différence psir les étudiants ayant la tendance négative ;
sachant gu'’ils sont encouragés de l'intérieur daiVersité et des cités ou ils vivent (fonctioneajr
enseignants...)

Mots clé: changement de valeurs, étudiants, campagne, wéleurs positives et négatives
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